

Title (en)

Sales package for batteries.

Title (de)

Verkaufsverpackung für Batterien.

Title (fr)

Emballage de vente pour batteries.

Publication

EP 0622308 A1 19941102 (DE)

Application

EP 94103940 A 19940314

Priority

ES 9301152 U 19930428

Abstract (en)

A sales package, in particular for electric batteries, consists of two parts which are connected to one another by gluing or stapling and are formed from card or another environmentally friendly recyclable material, and comprise a first part in the form of a backing panel (1) with a hanging-up hole (6) and a second part in the form of a cuboid receiving container (2) which receives the batteries (7), is produced by folding a punched-out flat blank (5), has a window surface (4) and is attached on the front surface (1a) of the backing panel (1). Relative to the vertical position of the customary presentation of the sales package, the vertical side walls (2b) of the receiving container (2) and their attachment flanges (2d) have, at their lower ends, respective vertical continuations (3) for the attachment on the backing panel (1), which continuations extend down to the extent that they reach up to the lower edge (1c) of the backing panel (1) and form, together therewith, a bottom plane which is disposed at a right angle to the backing panel (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Verkaufsverpackung, insbesondere für elektrische Batterien, besteht aus zwei durch Kleben oder Heften miteinander verbundenen Teilen, die aus Karton oder einem anderem umweltfreundlich wiederverwertbarem Material gebildet sind und einen ersten Teil in Form einer Trägerplatte (1) mit einem Aufhängeloch (6) sowie einen zweiten Teil in Form eines quaderförmigen Aufnahmebehälters (2) umfassen, der die Batterien (7) aufnimmt, durch Falten eines ausgestanzten ebenen Zuschnittes (5) gewonnen wird, eine Fensterfläche (4) aufweist und auf der Vorderfläche (1a) der Trägerplatte (1) befestigt ist. Bezogen auf die vertikale Position der üblichen Ausstellung der Verkaufsverpackung weisen die vertikalen Seitenwände (2b) des Aufnahmebehälters (2) und deren Befestigungsflansche (2d) zur Befestigung auf der Trägerplatte (1) an ihren unteren Enden jeweilige vertikale Verlängerungen (3) auf, die sich so weit nach unten erstrecken, daß sie bis zur Unterkante (1c) der Trägerplatte (1) reichen und mit dieser zusammen eine Bodenebene bilden, die unter einem rechten Winkel zur Trägerplatte (1) steht. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 73/00

IPC 8 full level

B65D 73/00 (2006.01); **B65D 85/88** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 73/0007 (2013.01 - EP US); **B65D 2585/88** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 9115188 U1 19920213
- [A] DE 9105884 U1 19910829
- [A] FR 2578515 A3 19860912 - ACCUMULATEURS FIXES [FR]

Designated contracting state (EPC)

BE DE DK FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0622308 A1 19941102; EP 0622308 B1 19970423; DE 59402480 D1 19970528; DK 0622308 T3 19971027; ES 1024736 U 19931001;
ES 1024736 Y 19941016; US 5429233 A 19950704

DOCDB simple family (application)

EP 94103940 A 19940314; DE 59402480 T 19940314; DK 94103940 T 19940314; ES 9301152 U 19930428; US 23336394 A 19940425